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هيكل نادي العين الرياضي الثقافي 



تأســس نــادي العيــن الرياضــي الثقافــي فــي عــام 1968 ويقــع مقــره فــي مدينــة العيــن، فــي إمــارة 
أبوظبــي، وهــو الممثــل الوحيــد للمدينــة، وبالإضافــة لــدوره الرائــد فــي تطويــر البنيــة التحتيــة الرياضيــة 
وتأهيــل أبطــال قادريــن علــى التنافــس وتحقيــق الإنجــازات فــي المجــالات الرياضيــة المختلفــة علــى 
الصعيديــن الاقليمــي والدولــي، فهــو يجســد حلقــة الوصــل التــي تجمــع بيــن تعزيــز الثقافــة الإماراتيــة 

وغــرس الثقافــة الرياضيــة باعتبارهــا أهــم ركائــز الحيــاة الصحيــة.

ويقــدم نــادي العيــن نموذجــاً للمنظومــة الرياضيــة الاحترافيــة المتكاملــة، حيــث ينتهــج النــادي سياســة 
اتبــاع أفضــل الممارســات العالميــة وتطبيــق الخطط والاســتراتيجيات الإداريــة والفنية والاســتثمارية وفق 
أعلــى المعاييــر الدوليــة، وهــو مــن أوائــل الأنديــة الرياضيــة فــي المنطقــة، التــي قطعــت شــوطاً كبيــراً 
ــور  ــع والتط ــات التوس ــر متطلب ــي لتوفي ــاد الذات ــن الاعتم ــكل يضم ــتثمارية بش ــل الأذرع الاس ــو تفعي نح

اســتجابة لرغبــات قاعدتــه الجماهيريــة العريضــة.

وتضــم منظومــة نــادي العيــن الرياضــي الثقافــي 3 شــركات وهــي شــركة نــادي العيــن لكــرة القــدم، 
ونــادي العيــن للألعــاب الرياضيــة، وشــركة نــادي العيــن للاســتثمار، وتعمــل كل منهــا بشــكل متناغــم 
مــن أجــل تحقيــق رؤيــة نــادي العيــن الرياضــي الهادفــة إلــى حصــد البطــولات والإنجــازات الرياضيــة لتعزيــز 

مكانــة دولــة الإمــارات العربيــة المتحــدة ورفــع اســمها عاليــاً فــي كافــة المحافــل الدوليــة.

ــم،  ــي العال ــة وف ــي المنطق ــة ف ــة المحترف ــة الرياضي ــل الأندي ــد أفض ــون أح ــعيه لأن يك ــار س ــي إط وف
تمكــن نــادي العيــن خــال العقــود الأربعــة الماضيــة مــن تحقيــق ســجل رائــع مــن الإنجــازات الرياضيــة التــي 
شــملت كافــة الألعــاب وعلــى رأســها كــرة القــدم، وذلــك بفضــل اتبــاع اســتراتيجيات مبتكــرة ترتكــز علــى 
مفهــوم قيــاس الأداء بتحقيــق النتائــج تلبيــة لرغبــات وتطلعــات جماهيــره العريضــة و رفــع اســم دولــة 

الإمــارات العربيــة المتحــدة عاليــا.

نادي العين الرياضي الثقافي
التأسيس والنشأة



عندمــا يكــون الحديــث عــن تاريــخ الرياضــة بدولــة الإمــارات العربيــة المتحــدة فلابــد لنــا مــن المــرور علــى 
ســطور ســجلها التاريــخ بأحــرف مــن ذهــب لتحكــي الأســطورة التــي بطلهــا نــادي العيــن الإماراتــي صاحــب 

الرقــم القياســي فــي عــدد البطــولات المحليــة والانجــازات القاريــة.

بــدأت القصــة فــي عــام 1968 عندمــا تــم تأســيس نــادي العيــن الرياضــي الثقافــي فــي مدينــة العيــن 
ــات والجهــود  ــاً ودعمــاً واســعاً مــن قبــل الإدارة التــي ســخرت الإمكاني ــادي اهتمامــاً لافت حيــث وجــد الن
لكــي يصبــح العيــن مــن بيــن أفضــل الأنديــة المحترفــة بالمنطقــة بعــد أن اعتمــدت إدارة النــادي سياســة 
الريــادة فــي تطبيــق الاســتراتيجية الراميــة إلــى التطويــر وضمــان مســتقبل النــادي، فالعيــن هــو أول نــادٍ 
يطبــق الاحتــراف بالدولــة كمــا أنــه مــن أوائــل الأنديــة التــي حصلــت علــى شــهادة نظــام الجــودة العالميــة 
” آيــزو” علــى مســتوى المنطقــة بالإضافــة إلــى أنــه أول نــادٍ رياضــي يحصــل علــى جائــزة الشــيخ خليفــة 
للتميــز والتــي تمنــح للشــركات المتميــزة وفــق أعلــى المعاييــر خصوصــاً بعــد النجــاح اللافت الــذي تمثل 

فــي جملــة مــن الإنجــازات التــي تحققــت علــى كافــة المســتويات محليــاً إقليميــاً وقاريــاً.

ــد الــذي يمثــل مدينــة العيــن  ــادي الوحي ــه الن ــا عــدة كون ــادي العيــن الرياضــي الثقافــي بمزاي يتمتــع ن
ــد وســتاد طحنــون  ــن زاي ــر “الدوليــة”، همــا إســتاد خليفــة ب ــادي ملعبيــن مطابقيــن للمعايي ويمتلــك الن
بــن محمــد بالإضافــة إلــى اســتاد هــزاع بــن زايــد التحفــة المعماريــة والــذي يعــد معلمــاً مــن المعالــم 
المهمــة لمدينــة العيــن، إلــى جانــب ســتة فــروع تــم تزوديهــا بأفضــل التقنيــات الحديثــة مــن أجــل تطويــر 
ــادي العيــن لكــرة  ــد، زاخــر والقطــارة، فضــاً عــن أكاديميــة ن ــر، المقــام، مزي المواهــب وهــي: اليحــر، الهي
القــدم إلــى جانــب مدرســة العيــن للتعليــم الأساســي والثانــوي وقــد حرصــت إدارة النــادي علــى تهيئــة 
كافــة الظــروف للاعبــي النــادي بمختلــف المراحــل الســنية فــي كافــة الألعــاب ويمتلــك النــادي صالــة 
ــد  ــا توج ــرة، كم ــد والطائ ــرة الي ــارة لك ــد والقط ــن زاي ــة ب ــب خليف ــي ملع ــن صالت ــاً ع ــة فض ــس الطاول تن
ــة التــي  ــادي وحــدة عــاج مــزودة بأحــدث الأجهــزة الطبيــة ويعــد العيــن الإماراتــي مــن الفــرق القوي بالن

تمتلــك إنجــازات كبيــرة محليــة وإقليميــة وقاريــة. 

ً
مسيرة 50 عاما



فــي  القياســي  الرقــم  صاحــب 
الــدوري  لقــب  علــى  الحصــول 
ــي 13 مــرة وحصــل علــى  الإمارات
و  مــرات   7 الدولــة  رئيــس  كأس 
مــرات   3 الإماراتــي  الاتحــاد  كأس 
مــرة  المشــترك  الــدوري  و كأس 
واحــدة. كمــا حصــل علــى كأس 
ــرات و كأس دوري  ــع م ــوبر أرب الس
الــدورة  كأس  و  مرتيــن  أبوظبــي 
اتصــالات  كأس  مــن  الأولــى 
الخليــج  كأس  و  للمحترفيــن 
للأنديــة الأبطــال مــرة واحــدة يعــد 
نــادي العين النــادي الأول والوحيد 
فــي الدولــة الحاصــل علــى بطولة 
واحــدة  مــرة  أســيا  أبطــال  دوري 
الفضيــة  الميداليــة  علــى  حائــز   ،
فــي بطولــة كأس العالــم للأندية 

 2018 الامــارات 

كرة القدم 
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أكاديمية نادي العين الخاصة  لكرة القدم
تعتبــر أكاديميــة نــادي العيــن الخاصــة لكــرة القــدم مدرســة لتعليــم أســس كــرة القــدم وفــق الأنظمــة 

العالميــة الحديثــة للعبــة فــى ســياق مبــادئ نــادي العيــن التربويــة والاخلاقيــة.
وتــم افتتــاح الاكأديميــة فــي موســم 2012/2011 وتــم تصعيــد عــدد 38 لاعــب الــى فــرق قطــاع 

الناشــئين المختلفــة ومســتمر منهــم ضمــن فــرق القطــاع حتــى الان.

الالتــزام:  بالقيــم والمبــادئ والأخــاق وكل مــا هــو إيجابــى وهــو الأســاس المتواجــد داخــل النــادي 
والأكاديميــة ونحــن نشــارك فــى بنائــه .

الانتماء : وهو الولاء والاخلاص  للمكان  »نادي العين .

الموهبــة : وهــى فطريــة مــن عنــد الله وإذا وجــدت يتــم رعايتهــا …ونحن نســاعد فى اكتشــافها ونتميتها 
وتوجيهها  .

 شعار الأكاديمية



إكتشاف وتنمية  المواهب للمشتركين بالاكاديمية وتأهيلهم للالتحاق بفرق النادى.
 المتابعــة  الشــاملة لجميــع المســابقات للأعمــار الســنية المختلفــة فى دولــة الإمارات العربيــة المتحدة 
مــن خــال برنامــج يتــم تنفيــذه بمعرفــة إدارة الاكاديميــة وتكليــف المدربيــن فــى جميــع الفــروع  بمتابعة 
المباريــات وعمــل تقاريــر كاملــة عــن أفضــل اللاعبيــن فــى جميــع الأعمــار الســنية، وفــى نهايــة الموســم 
يتــم عمــل تقريــر شــامل عــن الأفضــل ن اللاعبيــن  فــى جميــع المراكــز ومــن جميــع الاعمارالســنية الذيــن 

يمكــن ضمهــم للنــادي.
الإرتقاء وتنمية قدارات اللاعبين من النواحى الفنية )العلمية والنظرية(. 

تنمية قدرة بعض اللاعبين التحكيمية وإعداد كوادر تحكيمية مستقبلًا
الاهتمام  بالمستوى التربوى والنفسي والصحي للاعبين.

 الاهتمــام بالمســتوى التعليمــي والثقافــي وتنميــة روح الانتمــاء والانضبــاط بالتــوازي مــع النواحــى 
الرياضيــة. 

إعــداد كــوادر فنيــة وإداريــة للاســتفادة منهــا داخــل النــادى وكذلــك داخــل المــدن التــى بهــا فــروع 
للأكاديميــة. 

 تنمية شعبية نادي العين الرياضي الثقافي فى جميع أنحاء دولة الإمارات العربية المتحدة. 
إاتاحة فرص العمل الجيدة لأبناء النادي. 

 تنمية وزيادة الموارد المالية للنادي والارتقاء بالمستوى الاقتصادي للاكاديمية.
الترابط الجيد بين النادي والأسرة واكتساب النشء السلوك الجيد.
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أهداف الاكاديمية



ــة  ــى نهاي ــى ف ــام وينته ــن كل ع ــو م ــهر يولي ــي  ش ــم الرياض ــدأ الموس يب
ــنية .   ــل الس ــع المراح ــه لجمي ــذى يلي ــام ال ــن الع ــل م ابري

مواعيد التدريبات يتم تحديدها بمعرفة الاكاديمية.
نظراً لأن العدد محدود فإن الاشتراك بأولوية الحجز.

للأكاديمية الحق فى قبول أو رفض أى لاعب يرغب فى الالتحاق بها.
يتم سداد الاشتراك بالمبنى الإداري لكل فرع.

تمُنح بطاقة دخول للمشتركين.
للأكاديميــة الحــق فــى تصويــر اللاعبيــن المشــتركين فــى الاكاديميــة أثنــاء 
ــف  ــى الصح ــتخدامها ف ــى اس ــق ف ــة الح ــى صاحب ــات وه ــات والمباري التدريب

ــون. ــت والتليفزي ــات الإنترن ــات وصفح ــات والمطبوع والمج

نظام العمل



توجد للأكاديمية فرعان فى داخل دولة الامارات العربية المتحدة.
تقــوم الاكاديميــة بتعليــم أســس كــرة القــدم وفــق الانظمــة الحديثــة وتأهيــل اللاعبيــن 

للالتحــاق بمدرســة الكــرة بنــادي العيــن.
ســتقوم الاكاديميــة بالإنضمــام الــى دورى اتحــاد الإمــارات للأكاديميــات للفئــات العمريــة 

ــة . المختلف
تقوم الاكاديمية بتنظيم مباريات مع أندية وأكاديميات مختلفة .

 يتم إطلاع ولي الامر على نتيجة التقييم فى نهاية الموسم.
ــاء الأمــور مــع أبنائهــم  فــى ممارســة كــرة القــدم  ــه أولي ــوم عائلــي ويشــارك في إقامــة ي

داخــل الملعــب ، ممــا يســهم فــى وجــود جــو مــن الألفــة فــى الملعــب .
اصطحاب اللاعبين المميزين لمباريات نادي العين.

ــى  ــة  ف ــة للأكاديمي ــة دائم ــال صفح ــن خ ــة م ــى الأكاديمي ــاركين ف ــار المش ــور وأخب ــر ص نش
ــادي  ــي للن ــع الإلكترون ــى الموق ــن وعل ــادي العي ــة ن مجل

نشاط الاكاديمية



رسوم ومتطلبات التسجيل

500 درهم للشخص – للمرحلة الواحدة . )غير شامل الضريبة( 
250 درهم طقم ملابس رياضية )غير شامل الضريبة(

          طقم ملابس رياضية ) شورت، فانيلة،  جوارب وشنطة(

صورة ملونة لجواز سفر اللاعب 
صورة ملونة لجواز سفر ولي أمر اللاعب دون 18سنه

صورة شخصية للاعب
طباعة البيانات الواردة أعلاه

صورة اللاعب يجب أن تكون واضحة وحديثة
تقرير طبي حديث معتمد للاعب

بطاقة اشتراك

رسوم التسجيل

متطلبات التسجيل 

سيتم تسليم المشاركين في الأكاديمية  



الفئة العمرية

الفئة العمرية الأولى

الفئة العمرية الثانية

الفئة العمرية الثالثة

الفئة العمرية الرابعة

العمر من )4 سنوات الى 7 سنوات(

العمر من )8 سنوات الى 10 سنوات(

العمر من )11 سنة الى 13 سنة(

العمر من) 14 سنة الى 18 سنة(

أعمار المتدربين

الفئات العمرية للمراحل التدربية بالأكاديمية الخاصة

م

1

2

3

4
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 .................................................................................. توقيع ولي أمر اللاعب

( for those who are 18 years old & above)  توقيع اللاعب                                                       ...............................................................................
( for those who are less than 18 years old)

KBZS Abu Dhabi

العين  بنادي  الخاصة  القدم  لكرة  العين  نادي  أكاديمية  في  الاشتراك  على   ............................................................................................... أنا  أوافق 

 من الموسم الرياضي .................................................................................، وأقر بإحترام الآخرين وجميع من لهم علاقة باللعبة 
ً
الرياضي الثقافي اعتبارا

متضمنين لاعبي الفريق المنافس, الجمهور وجميع المسؤولين والمحافظة على مرافق ومعدات النادي.

أوافق أنا ................................................................................ ولي أمر اللاعب ....................................................................................... على اشتراك اللاعب 

في أكاديمية نادي العين لكرة القدم الخاصة في نادي العين الرياضي الثقافي، وإنني أتعهد بإبلاغ النادي عن أي تطور على الحالة الصحية للاعب 

خلال فترة التحاقه بالنادي و ذلك لمراعاة الحالة الصحية من قبل النادي خلال التمرينات و المباريات حرصا على سلامة اللاعب. 

2018 2 نوفمبرتاريخ الإصداررقم الإصدار

ص.ب: هاتف: Al Ain 1113فاكس: 03 702 1000 03 702 1100

إسƠƠƠتƠمارة تƠƠƠسƠجƠيƠل لاعƠب 

..............................................................................................................................................

............................................................................................................................................

..............................................................................................................................................

......................................................................................................................................................

................................

...............................................................................................................................................................................

.........................................................................................................................................................

.............................................................................................................................................................

.....................................................................................................................................

......................................................................................................................................

..........................................................................................................................................

الجنسية:

العنوان:

الهاتف المحمول:

البريدالإلكتروني:

رقم الواتساب: 

اسم اللاعب:

مكان الميلاد:

تاريخ الميلاد:

المدرسة: 

كيف عرفت عن أكاديمية نادي العين لكرة القدم الخاصة ؟

موافقة وإقرار اللاعب 

موافقة ولي أمر اللاعب  

هل يعاني اللاعب من أي مرض مزمن أو حساسية معينة أو حالة صحية يتوجب مراعاتها خلال النشاطات؟

لا نعم   ( الرجاء التوضيح: ......................................................................................................................................... 

المرفقات المطلوبة 

١. صورة ملونة لجواز سفر اللاعب 

٢. صورة ملونة لجواز سفر ولي أمر اللاعب دون ١٨سنه 

3. صورة شخصية للاعب

4.  طباعة البيانات الواردة أعلاه 

5.  صورة اللاعب يجب أن تكون واضحة وحديثة 

6.  تقرير طبي حديث معتمد للاعب  
Ref.: FORM/AACIC-PFSC01 



PLAYER REGISTRATION FORM 

Player Parent’s Approval

 P.O. Box: 1113 Al Ain, Tel.:  03 702 1000 -  Fax: 03 702 1100

Issue Date

Nationality :................................................................................................................................

Address :..........................................................................................................................................

Tel (Mob) :......................................................................................................................................

(E-mail) :.........................................................................................................................................

(Whatsapp) :..............................................................................................................................

Issue Number

Player Name :....................................................................................................................................

Place of Birth :..................................................................................................................................

Date of Birth :....................................................................................................................................

School :.........................................................................................................................................................

How did you know about Al Ain Football 

Private Academy? :................................................................................................................... HBZS

Player’s signature ..............................................................

The Player Parent’s signature ..................................................................................
1. Colored photocopy of the player’s passport
3. Print this form after duly filling it 4. A clear and updated photo of the player 5. Attested medical report of the player 

2. Colored photocopy of the player parent’s passport (if the player is under 18) 

( for those who are 18 years old & above)  

( for those who are less than 18 years old)

KBZS Abu Dhabi

I’m, .................................................................................. I agree to join Al Ain Football Private Academy in Al Ain Sports and Cultural Club from sport 

season .................................................................................. I acknowledge to respect others and those related to football including the opponent team 

players, fans, and all other officials and to preserve the facilities and the buildings of the club.

I, ............................................................................................................. the parent of the player........................................................................................................................agree to my son 

to join Al Ain Football Private Academy in Al Ain Sports and Cultural Club  and I under take to pay all the registration fees. I undertake to 

inform the club about any development of the players condition (health) during his joining period so the club can take his condition into 

consideration during the training sessions and the matches for the player’s safety. 
Does the player have any chronic disease, or special allergy, or any other condition that should be taken into consideration during the activities?

Yes (please specify) …………………………………………………………………....................................................................................................................................................................................................…….

Player’s acknowledgment

No 

Important Documents Required for Registration

Nov. 2018 2

Ref.: FORM/AACIC-PFSC01 







استاد خليفة بن زايد 
KHALIFA BIN ZAYED

Stadium
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AGE GROUP AGE OF TRAINEES

First age group

Second age group

Third age group

Fourth age group

From 4-7 years

From 8-10 years

From 11-13 years

From 14-18 years

AGE GROUPS FOR THE TRAINING 
LEVELS IN THE PRIVATE ACADEMY



FEES AND REGISTRATION REQUIREMENTS
REGISTRATION FEES

MEMBERS OF THE ACADEMY WILL RECEIVE: 

REGISTRATION REQUIREMENTS

500 AED per person – per stage (VAT not included)

250 AED per Sportswear Kit (VAT not included)

(The Sportswear Kit comprises of shorts, a T-shirt, socks, and a bag)

Membership card

Colored photocopy of the player’s passport

Colored photocopy of the player parent’s passport (if the player is under 18)

Print this form after duly filling it

A clear and updated photo of the player

Attested medical report of the player



THE ACADEMY’S ACTIVITIES

The Academy runs two branches within the United Arab Emirates.

The Academy teaches the basics of football according to modern systems and

trains players to become eligible to join the football team in Al Ain Club.

The Academy enjoys a team of highly efficient technical and administration staff 

which is considered one of the best teams in the country.

The Academy enters the Emirates League Tournament for Academies, for all age 

groups.

The Academy arranges matches with different clubs and academies.

Parents are informed of the evaluation results at the end of the season.

A family day is hosted during which parents join their children inside the sports

grounds to play football - creating a friendly atmosphere.

Providing transportation for the outstanding players to Al Ain Club matches.

Posting photos and news of the members of the Academy on a page dedicated to

the Academy in the Al Ain Club Magazine and on the club’s website.



WORK SYSTEM

The athletic season starts in August every year and ends by the end of May of the 

following year for all age groups.

Training schedules are arranged by the academy.

Because of limited positions, membership is granted in order of priority.

The Academy retains the right to accept or refuse any member.

Membership fees are payable to the administration department of each branch.

Entry card is provided for each member.

The academy retains the right to take photo and video shots of the players of the 

academy during training and matches, as well as the right to use them in news 

publications, magazines, other publications, internet pages, and television broadcasts.



THE ACADEMY’S GOALS
1.

2.

3.

4.

5.
6.

7.

8.

9.
10.

11.

Discovering and developing talents for the members of the academy, training them 
to join the club’s various teams.
Comprehensive follow up for all competitions for the different age categories 
throughout the United Arab Emirates through a program executed by the 
academy’s administration, assigning coaches in all fields to follow up on the 
matches and preparing full reports about the best players of all ages. At the end of 
the season, a comprehensive report is prepared, listing the best players across all 
classes and ages eligible to join the club.
Promoting and developing the players’ technical abilities (practically and 
theoretically).
Developing the referee skills of some players and preparing future cadres of 
referees. 
Caring for the players’ educational, psychological, and physical aspects.
Caring for the players’ educational and cultural aspects, nurturing loyalty and 
discipline along with the athletic elements.
Training up technical and administrative staff to employ in the club and in the other 
branches of the academy in the various cities.
Building up the popularity of Al Ain Sports and Cultural Club right throughout the 
United Arab Emirates.
Providing good job opportunities for the club’s associates.
Developing and increasing the financial resources of the club and enhancing the 
economic level of the academy.
Facilitating good communication between the club and the family and maintaining 
good manners in the younger generation.



THE ACADEMY’S LOGO

AL AIN CLUB- PRIVATE FOOTBALL ACADEMY
Al Ain Club’s Private Football Academy is a school that teaches the basics of 
football according to the game’s modern, international systems - in line with the 
educational and ethical principles of Al Ain Club.

The Academy was opened during the 2011/2012 season where 38 players were 
promoted to different teams in junior class, still playing in these teams to date.

Commitment: Commitment to values, principles, ethics, and everything positive! 
That’s the cornerstone of the club and academy, and we’re all participating in 
implementing it.

Loyalty: Loyalty and devotion to the Al Ain Club.

Talent: Talent is innate and granted by the Almighty God. Once it exists, we look 
after such a talent. We help in discovering, developing and guiding this talent.



FOOTBALL

The club is a record-
holder having won the 
UAE League title 13 times, 
the President’s Cup 7 
times, the UAE Federation 
Cup 3 times, as well as 
the Emirati Joint League 
cup on one occasion. It 
also has won the Super 
Cup 4 times, the Abu 
Dhabi League Cup twice, 
and both the Etisalat 
First Tournament Cup for 
Professionals and the GCC 
Champions League Cup 
(once). In addition, Al Ain 
Club is only club in the 
country to win the Asian 
Championship League 
(once) , Runner-Up in FIFA 
Club World Cup 2018

UAE Football League
1976-1977، 1980-1981، 1983-1984، 1992-1993، 1997-1998، 1999-2000،  
2001-2002،  2002-2003، 2003-2004، 2011-2012، 2012-2013، 2014-2015,

2017-2018, 2021-2022

Runner-Up in FIFA CLUB WORLD CUP 2018 

2

1

2017-2018.

7

14
الـدوري الإماراتي 

المركز الثاني،  تتويج بفضية

كأس رابطة المحترفين

كأس السوبر
الإماراتي المغربي

FIFA 2018 كأس العالم للاندية الإمارات

2009 - 2008, 2021-2022



A JOURNEY OF 50 YEARS
When we look at the story of sports in the United Arab Emirates, we must read the lines 
written by history in golden letters narrating the legend of the Emirati champion, the Al Ain 
Club record-holder in numerous local championships and continental achievements. 

The story begins in 1968 when Al Ain Sports and Cultural Club was established in Al Ain where 
the club received remarkable attention and broad support from the club’s administration, 
which has spared no potential or effort to ensure that Al Ain Club is placed among the best 
professional clubs in the region.  From the start, the club’s administration adopted the policy 
of implementing pioneering strategies aimed at developing and guaranteeing the future of 
the club. Al Ain Club is considered the first club in the UAE to adopt the principles of football 
professionalism and is the first sports club to receive the Sheikh Khalifa Excellence Award 
(awarded to outstanding companies according to the highest standards- especially relating to 
the achievement of remarkable success on all levels, locally, regionally, and internationally).

Al Ain Sports and Cultural Club has many advantages, being the only club that represents 
Al Ain city, possessing two sports grounds adhering to international standards: the Khalifa 
bin Zayed stadium, and the Tahnoon bin Mohammed stadium. These are in addition to the 
Hazza bin Zayed stadium which is considered to be an architectural masterpiece and one of 
the important landmarks in Al Ain city. The club runs six other branches: Al Yahar, Al Haier, 
Al Maqam, Mazyed, Zakher, and Al Qattara - all equipped with the best and latest technology 
for the purpose of developing the skills of the talented players - in addition to the Al Ain Club 
Football Academy and the Football School dedicated for delivering primary and secondary 
education. The club administration is also keen to provide all the facilities and services 
needed for the club players of all ages across the various games. The club also possesses a 
table tennis hall in addition to two other halls in the Khalifa bin Zayed and Al Qattara Clubs 
for handball and volleyball. The club has a health treatment unit in place, equipped with the 
latest medical equipment. Al Ain club is considered one of the strongest teams in the region, 
accomplishing notable achievements locally, regionally, and internationally.



AL AIN CLUB INVESTMENT COMPAY
AL AIN SPORTS AND CULTURAL CLUB

ESTABLISHMENT:

Al Ain Sports and Cultural Club was established in Al Ain City, Abu Dhabi, in1968 and is 
considered to be the only club representing Al Ain City. It has also played a pioneering 
role in developing the city’s sport infrastructure, and qualifying champions capable of 
competing and accomplishing notable feats in a variety of athletic fields - both regionally 
and internationally. The club forms a link between the enhancement of Emirati cultural and 
the instilment of athletic cultural as a vital pillar of a healthy lifestyle.

Al Ain Club represents an ideal model of a comprehensive and professional athletic system 
that pursues the adoption of international best practices as a policy, along with implementing 
administrative, technical and investment plans and strategies in line with the highest 
international standards. It is also one of the first sports clubs in the region instrumental in 
activating investment arms in a way that guarantees self-reliance in fulfilling expansion and 
development requirements in response to the desires of its great massive grassroots.

The Al Ain Sports and Cultural Club Company comprises of three separate entities: Al Ain 
Football Club Company, Al Ain Club Sports Games, and Al Ain Club Investment Company. 
Each and every one of these companies work in harmony with the others to achieve the 
vision of Al Ain Sports Club- which aims to clinch titles and championships to promote the 
reputation of the United Arab Emirates, and to raise its name high in every international 
arena. 

In its strive to become one of the best professional sports clubs in the region (and the world), 
Al Ain Club has managed, over the past four decades, to amass an amazing record of sports 
achievements in all the different games - with football at the top. This was a result of adopting 
creative strategies that depended on performance measurement through achieving scores 
in line with the expectations and aspirations of its broad fan base- in the process raising the 
reputation of the United Arab Emirates high.



AL AIN SPORTS AND CULTURAL CLUB 
STRUCTURE
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